

## 香港電子業商會

# 創新科技專題畢業報告比賽(2018 年度)

## HKEIA Innovation & Technology Project Competition Award For Students of Electronic Engineering or Related Engineering Fields (2018)

### 1. 宗旨

鼓勵及獎勵大專生研究及撰寫突出的具創新及科技的畢業報告。

### 2. 甄選準則

#### 2.1 學生

於 2018 年度畢業於本地電子工程或相關學系的大學及專上學院的學士或高級文憑畢業生。

#### 2.2 報告種類

畢業報告或同類的報告，組合報告亦考慮。

### 3. 評審準則

評審團將根據以下條件作出評審：

- \* 創意
- \* 應用及實用程度
- \* 科技的應用

評審團成員主要來自工業界的高級專業代表。

截止申請日期: 2018 年 8 月 31 日

評審及甄選: 2018 年 9 月

頒獎典禮: 2018 年 10 月 15 日

### 4. 獎項

金獎 1 名: 港幣 30,000 及獎狀

銀獎 1 名: 港幣 20,000 及獎狀

銅獎 1 名: 港幣 10,000 及獎狀

優異獎 5-7 名: 港幣 3,000 及獎狀

### 5. 結果公佈

所有獎項的得獎者將會個別以電郵方式另行通知，另外，金、銀及銅得獎者將會被邀請出席頒獎典禮，典禮詳情將稍後公佈。

### 參加者須知

- 必需是原有創作
- 由學系主任提名參加
- 申請者必須填妥申請表格連同畢業報告副本(如以 CD 或電郵遞交建議 pdf 文本)交到本會，申請表格可於本會網址 [www.hkeia.org](http://www.hkeia.org) 下載。

查詢電話：(852)2778 8328 (楊小姐)

電郵: [janyeung@hkeia.org](mailto:janyeung@hkeia.org) / [hkeiaef@hkeia.org](mailto:hkeiaef@hkeia.org)

### 1. Objective

To recognize and reward students with outstanding projects which demonstrate excellence in technology and innovation.

### 2. Eligibility

#### 2.1 Students

2018 bachelor or higher diploma graduates of electronic engineering or related engineering fields of universities and tertiary institutions in Hong Kong.

#### 2.2 Type of Projects

Final year project or equivalent; group projects would be considered.

### 3. Judgment Criteria

The project will be judged by:

- \* Creativity
- \* Applicability and Practicability
- \* Application of Technology

The panel of judges will consist of senior professionals and experts from industry.

Deadline for submission: 31 August 2018

Judging and selection: September 2018

Presentation Ceremony: 15 October 2018

### 4. Awards

Gold Award: HK\$ 30,000 with Certificate of merit

Silver Award: HK\$ 20,000 with Certificate of merit

Bronze Award: HK\$ 10,000 with Certificate of merit

5-7 Outstanding Prizes: HK\$ 3,000 with Certification of merit

### 5. Announcement of Results

All award winners would be notified separately by email, and Gold, Silver & Bronze Award winners would be invited to an awards presentation ceremony Dinner, and the results of the awards would be announced during the dinner.

### Notes for Applicants

- The Projects should be original
  - Entries to be nominated by the Head of Department
  - All entries should be submitted with a completed application form with a copy of the final year project or equivalent (pdf format for CD or email submission) to the organizers. Entry form can be downloaded from this website: [www.hkeia.org](http://www.hkeia.org)
- For Enquiry Tel: (852) 2778 8328 (Ms. Jan Yeung)  
Email: [janyeung@hkeia.org](mailto:janyeung@hkeia.org) / [hkeiaef@hkeia.org](mailto:hkeiaef@hkeia.org)

主辦機構:  
Organizers



Hong Kong Electronic Industries Association Education  
Foundation

香港電子業商會教育基金

## 香港電子業商會

### 創新科技專題畢業報告比賽(2018 年度)

#### HKEIA Innovation & Technology Project Competition Award For Students of Electronic Engineering or Related Engineering Fields (2018)

#### 報名表格

#### Application Form

截止提交日期為: 2018 年 8 月 31 日

Deadline for Submission: 31 August 2018

報告名稱

Name of Project: \_\_\_\_\_

報告摘要請連同本表格交到本會

Please note that project abstract should be attached with this application form and sent to the HKEIA

院校及學系名稱

Name of Institute and Department

姓名 Surname	名字 Given Name	電郵 Email	聯絡電話 Contact No.	畢業年份 Year of graduation
學生姓名 Name of Student (小組報告請註明有關學生的資料) Please specify other students information if it is a group project)				
職銜 Title		姓名 Name		
系主任資料 Information of Department Head				
聯絡電話 Contact No:		傳真 Fax	電郵 Email	
簽署 Signature				

請將參賽專題畢業報告(建議 pdf 文件)連同本報名表格親自遞交、郵寄或電郵到 [janyeung@hkeia.org](mailto:janyeung@hkeia.org)

註：金、銀及銅得獎同學及其提名代表必須出席頒獎典禮及參與相關活動和拍攝安排，或日後計劃的宣傳活動。

所提供的畢業報告有機會作日後宣傳及推廣相關的活動。遞交表格請註明「香港電子業商會創新科技專題畢業報告比賽」

Please submit project report (in pdf format) with this application form in person, by post or by email to: [hkeiaef@hkeia.org](mailto:hkeiaef@hkeia.org)

Gold, Silver & Bronze awarded students and their nominated representatives should attend the presentation ceremony and participate in related activities or future campaigns.

All submitted projects would be provided an opportunity for future publicity and related activities. Please specify "HKEIA Innovative & Technology Project Competition Award" in the submission.

郵寄地址：香港電子業商會教育基金  
九龍尖沙咀東部加連威老道 100 號  
港晶中心 12 樓 1201 室

Address:  
HKEIA Education Foundation  
Unit 1201, 12/F., Harbour Crystal Centre, 100 Granville Rd., TST East, Kowloon, Hong Kong

個人資料(私隱)條例通知:申請人提供的資料會用作「香港電子業商會創新科技專題畢業報告比賽」的報名用途。根據個人資料(私隱)條例第 18、第 22 及附表 1 內第 6 原則的規定，你有權要求查閱及更正所提供的個人資料。

Personal Data (Privacy) Ordinance Notification: The personal data provided by the applicant will be used for application of the "HKEIA Innovation & Technology Project Competition Award" Campaign. You have the right to request access to and to correct personal data in accordance with section 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 to Personal Data (Privacy) Ordinance.

